

第200期

九龍華仁書院

九龍窩打老道56號

家長會通訊 2021年12月



電郵: parents@wyk.edu.hk 網址: http://pa.wyk.edu.hk

九華家長會「園藝小組」水仙花球莖製作班2022

各位家長:

本會將於2022年1月8日舉辦「園藝小組」水仙花球莖製作班,歡迎各位家長報名參加。我們邀請了趙起蛟老師為我們作指導及即場示範,講解栽培水仙花的基本知識。各位家長可藉此次機會,瞭解此中國傳統新年習俗,並嘗試為自己栽培賀年水仙花。製作班會為家長代為購買一個水仙球莖(水仙球莖每個約15元),請家長備妥所需費用,在上堂時付費。

日期: 2022年1月8日(星期六)

時間: 上午9:00-10:30

地點: 生物科實驗室

人數: 30人 (先到先得)

備註:請自備鎅刀, 課堂會以粵語講授(歡迎不擅粵語家長參加,現場會有其他家長

支援)

参加者請在網上報名: https://forms.gle/kKyPWWqXHWoGETFFA。如有查詢,請在報名表最後一項填寫,方便我們跟進。謝謝!

此致

貴家長

九龍華仁書院家長會謹啟

2021年12月18日



Vol 200

九龍華仁書院

九龍窩打老道56號

家長會通訊

2021年12月



電郵: parents@wyk.edu.hk 網址: http://pa.wyk.edu.hk

Dec 18, 2021

WYKPA "Gardening Group" Narcissus Bulb Preparation Class 2022

Parents:

On January 8, 2022, our "Gardening Group" will hold a class on narcissus bulb preparation. We have invited Mr. HK Chiu to give us a tutorial and live demonstration on the basic knowledge of narcissus cultivation. Parents can take this opportunity to learn about the traditional Chinese New Year custom and try to grow their own narcissus for the New Year. The class will purchase narcissus bulbs for the parents (about \$15 per bulb) and the cost of narcissus bulb will be collected in the lesson.

Date: January 8, 2022 (Saturday)

Time: 9:00am-10:30am

Location: Biology Lab

Number of participants: 30 (first-come, first-served)

Note: Please bring your own cutter, the class will be conducted in Cantonese.

(non-Cantonese speaking parents are welcome. Other parents will provide supports in the class)

Please register online at: https://forms.gle/kKyPWWqXHWoGETFFA. For inquiries, please fill in the last line of the registration form so that we can follow up. Thank you!

Yours sincerely,

Parents' Association

Wah Yan College, Kowloon